
" RO MANIA 
Municipiul Bucureşti 

Consiliul Local Sector 2 C..>OOI , .. = www.ps 2.ro - Strada Chlrls tlglllor nr. 11-13, Tel: +(40211209.60.00 Fax: +(40211209.62.82 

PROCES - VERBAL 

VIZAT 
spre neschlmbare 

SECRETAR GENERAL 

Încheiat în şedin/a ordinară a Consiliului Local Sector 2 

din data de 25.01.2023 

Lucrările şedinţei se desfăşoară prin mijloace electronice, printr-o platformă on-line de 

videoconferinţă, începând cu orele 16:00, în Sala de Consiliu „I. L. Caragiale" din sediul 

Primăriei Sectorului 2, str. Chiristigiilor nr. 11- 13, Bucureşti . 

La prezidiu au luat loc următoarele persoane: 

- Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti ; 

- Domna Niţă Elena, Secretar Genera l al Sectorului 2; 

- Domnul consilier local Panaitescu Tudor Andrei - preşedinte de şedinţă. 

În deschiderea lucrărilor şedinţei, doamna Secretar General al Sectorului 2 Elena Niţă 
face prezenţa consilierilor. Din totalul de 26 consilieri locali au fost prezenţi 25 de consilieri 

locali. Domnul consilier local Vasiliu George lipsind. Convocarea membrilor Consiliului 

Local al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti s- a făcut în scris, conform prevederilor art. 

134, alin. (1), lit.„a" din 0.U.G nr.57/2019 privind Codul administrativ cu modificările ş i 

completări le ulterioare, invitaţia la şedinţă precizând data, ora şi procedura de desfăşurare 

on-line a acesteia. Dispoziţia Primarului Sectorului 2 înregistrată sub nr. 84/ 19.01.2023, 

precum şi dispoziţia de completare nr. 87/ 25.01.2023 şi amendamentele au fost aduse la 

cunoştinţa publică prin afişare la avizieru l Primăriei Sectorului 2 din str. Chiristigiilor nr. 11 

- 13/site-ul instituţiei, în termenul prevăzut de art. 134 alin. (3) din 0.U.G nr.57/20 19 

privind Codul administrativ. 

ORDINEA DE ZI 

1 
Aprobarea Procesului-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Local al Sectorului 
2 al Municipiului Bucureşti din data 17.O1 .2023 

Proiect de hotărâre privind aprobarea denumirii unei unităţi de învăţământ 
preuniversitar particular care va funcţiona pe raza Sectorului 2 al Municipiului 

2 Bucureşti începând cu anul şcolar 2022-2023 - Grădiniţa Bell 
Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 a l Municipiului 
Bucureşti 
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Proiect de hotărâre privind aprobarea denumirii unei unităţi de învăţământ 
preuniversitar particular care va funcţiona pe raza Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşti începând cu anul şcolar 2022-2023 - Grădiniţa Allegria 
Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşti 

Proiect de hotărâre privind aprobarea denumirii unei unităţi de învăţământ 
preuniversitar particular care va funcţiona pe raza Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşti începând cu anul şcolar 2022-2023 - Grădiniţa Rosamaria 
Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşti 

Proiect de hotărâre privind aprobarea denumirii unei unităţi de învăţământ 
preuniversitar particular care va funcţiona pe raza Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşti începând cu anul şcolar 2022-2023 Grădiniţa Insula Copilăriei 
Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşti 

Proiect de hotărâre privind modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului 
Local Sector 2 nr. 128/201 7 privind înfiinţarea ş i componenţa Comisiei pentru 
Protecţia Copilului Sector 2, astfel cum a fost modificată ş i completată prin 
H.C.L. Sector 2 nr. 287 /2022 
Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşti 

Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de organizare ş 1 

funcţionare a serviciului de salubrizare actualizat conform actelor normative în 
vigoare 
Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 a l Municipiului 
Bucureşti 

Proiect de hotărâre privind acordarea concediului de odihnă suplimentar anual 
pentru personalul din cadrul Direcţiei Generale Venituri Buget Local Sector 2 
Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşti 

Proiect de hotărâre privind solicitarea acordului Consiliului General al 
Municipiului Bucureşti pentru împuternicirea expresă a Consiliului Local al 
Sectorului 2 de a hotărî cu privire la încheierea protocoalelor de colaborare 
dintre Sectorul 2 al Municipiului Bucureşti prin Direcţia Generală de Asistenţă 
Socială ş i Protecţia Copilului Sector 2 ş i Ministerul Muncii şi Solidarităţii 
Sociale în vederea asigurării colaborării interinstituţionale în cadrul proiectului 
"Hub de servicii MMSS-SII MMSS" Cod Mysmis 130963 
Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşti 

Proiect de hotărâre privind solicitarea acordului Consiliului General al 
Municipiului Bucureşti pentru împuternicirea expresă a Consiliului Local Sector 
2 de a dispune cu privire la încheierea acordului de parteneriat dintre Direcţia 

10 Generală de Asistenţă Socială ş i Protecţia Copilului Sector 2 ş i Fundaţia Bucuria 
Ajutorului în vederea implementării proiectului „Policlinica Socială-Zâmbet 
pentru toţi" 
Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşti 
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Proiect de hotărâre privind aprobarea unui ajutor de urgenţă pentru depăşirea 

11 
unor situaţii de dificultate temporară MV 
Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşti 

Proiect de hotărâre pentru modificarea şi completarea HCL Sector 2 nr. 426/ 
2022 privind actualizarea indicatorilor tehnico-economici ş i a devizului general 
la faza PT pentru obiectivul de investiţii Liceul Teoretic Waldorf-Grădiniţa nr. 

12 113, aprobaţi prin H.C.L. Sector 2 nr. 91 /20 12, cu modificările şi completările 
ulterioare 
Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşti 

Proiect de hotărâre privind desemnarea a doi consilieri locali în calitate de 
membri în cadrul comisiei pentru evaluarea anuală a performanţelor profesionale 

13 
individuale ale Secretarului General al Sectorului 2, pentru activitatea desfăşurată 
în anul 2022 
Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşti 

Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de Analiză si Acoperire a 

14 
Riscurilor la nivelul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti 

Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşti 

Proiect de hotărâre pentru modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului 
Local al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti nr. 389/26. 10.2022 privind 
aprobarea modificării unor tarife pentru activităţile de salubrizare prestate 
conform Contractului nr. 11 28/1999 ş i a actelor adiţiona le subsecvente, precum 

15 ş1 pentru implementarea unor măsuri în domeniul salubrizării, la nivelul 
Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti şi pentru abrogarea H.C.L. Sector 2 nr. 
405/2022 
Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşti 

Proiect de hotărâre privind aprobarea tarifului pentru, Colectarea, transportul , 
valorificarea, recuperarea/reciclarea, eliminarea, precum şi curăţarea ş i refacerea 
mediului pentru deşeurile abandonate/clandestine, pe domeniul public sau privat 

16 
al Municipiului Bucureşti sau al Statului, în cazul în care producătorul/deţinătorul 

deşeurilor este necunoscut" aferent Contractului nr.1128/1999 ş 1 a actelor 
adiţionale subsecvente, precum ş i pentru abrogarea H.C.L. Sector 2 nr. 390/2022 
Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşti 

Proiect de hotărâre privind aprobarea tarifului distinct pentru „Sortarea 
deşeurilor reciclabile" aferent Contractului nr. 1128/1999 ş i a actelor adiţionale 

17 subsecvente 
Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşti 

Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei de urbanism PUD Strada 

18 
Traian nr. 177 A, Sector 2, Bucureşti 
Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşti 
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Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei de urbanism PUD Strada 

19 
Vasile Lascăr nr. 182, Sector 2, Bucureşti 

Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşti 

Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţie i de urbanism PUD Şos . 

20 
Pantelimon nr. 27, Sector 2, Bucureşti 
Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşti 

Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei de urbanism PUD Strada 

21 
Heliade între Vii nr. 35, Sector 2, Bucureşti 
Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşti 

Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei de urbanism PUD Strada 

22 
Fructelor nr. 7, Sector 2, Bucureşti 

Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşti 

Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei de urbanism PUD Strada 

23 
Frunzei nr. 34, Sector 2, Bucureşti 
Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşti 

Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei de urbanism PUD Strada 

24 
Pâncota nr. 168, Sector 2, Bucureşti 
Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşti 

Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei de urbanism PUD Strada 

25 
Dumitru Ţane nr. 22, 24, Sector 2, Bucureşti 
Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşti 

Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei de urbanism PUD Strada 

26 
Barbu Văcărescu nr. 135, Sector 2, Bucureşti 
Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşti 

Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei de urbanism PUD Str. 
Barbu Văcărescu nr. 313-32 1 (lot li 1 ), Str. Barbu Văcărescu nr. 313-315, Sector 

27 2, Bucureşti 
Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşti 

Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei de urbanism PUD Str. 

28 
Gheorghe Ţiţeica nr. 12 1A, Sector 2, Bucureşti 
Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşti 

Proiect de hotărâre privind solicitarea acordului Consiliului General al 
Municipiului Bucureşti pentru achiziţia, pentru ş1 în numele Municipiului 

29 
Bucureşti, a terenului s ituat la adresa poştală Strada Plumbuita nr. 60, Sector 2, 
Bucureşti 
Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşti 
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30 

Proiect de hotărâre pentru alegerea preşedintelui de şedinţă pe o perioadă de 3 
luni 
Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşti 

31 Proiect de hotărâre privind modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului 
Local Sector 2 nr. 112/07 .04.2022, modificată şi completată prin H.C.L Sector 2 
nr. 360/2022 pentru modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului Local Sector 
2 nr. 112/07 .04.2022 privind aprobarea depunerii proiectului şi a valorii maxime 
eligibi le a proiectului cu titlul, "Modernizare corpuri şcoală C l şi C2 şi sală sport 
corp C3 , Şcoala Gimnazială nr. 62, Bucureşti" în cadrul apelului de proiecte 
PNRR/2022/CS/2/B.2. l/l , PNRR/2022/CS/B.2.2/1 
Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşti 

32 Proiect de hotărâre privind modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului 
Local Sector 2 nr. 107 /07 .04.2022, modificată şi completată prin Hotărârea 

Consiliului Local Sector 2 nr. 365/2022 pentru modificarea ş1 completarea 
Hotărâri i Consiliului Local Sector 2 nr. 107/07.04.2022 privind aprobarea 
depunerii proiectului ş1 a valorii maxime eligibile a proiectului cu titlul 
"Consolidare, reabilitare şi modernizare corp liceu C l , corp atelier C3-Liceul 
tehnologic Nikola Tesla, sector 2, Bucureşti" în cadrul apelului de proiecte 
PNRR/2022/CS/2/B.2.1/l , PNRR/2022/CS/B.2.2/1 
Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşti 

33 Proiect de hotărâre pentru modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului Local 
Sector 2 
nr. 368/2022 privind aprobarea asocierii Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti cu 
Municipiul Bucureşti, Sectorul 1 al Municipiului Bucureşti, Sectorul 3 al 
Municipiului Bucureşti , Sectorul 4 al Municipiului Bucureşti, Sectorul 5 al 
Municipiului Bucureşti şi Sectorul 6 al Municipiului Bucureşti pentru realizarea 
proiectului „Sistem ITS integrat Smart&Green Mobility pentru regiunea Bucureşti

Ilfov - Informarea călătorilor în staţii le de transport public'', prin intermediul 
Planului Naţional de Redresare şi Rezilienţă, Componenta ClO - Fondul local , 
Axa 1.1.2. 
Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşti 

Doamna Elena Niţă, Secretarul General al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Voi face prezenţa prin apel nominal: Anghel Florin, Badea Anda Simona, Calotă 

Constantin Emilian, Catone Magdalena Marta, Chirilă Alexandra Elena, Constantin 

Mihai, Costache Adrian, Croitoru Angel, Dinu Alexandru, Dincă Adrian, Enache Nicuţa, 

Feroiu Dumitru Silviu, Georgescu Elena Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, Iordache 

Florina Isabela, Lăzăroiu Ioana Gela, Matei Vasile Silviu, Nedelcuţ Radu, Nicolescu 

Claudiu, Panaitescu Andrei Tudor, Pasciuc Paula, Pellegrini Marius Ovidiu, Popescu 

Lenuţa, Săftoiu Elwis Claudiu, Waspusch Gabriel. Prezenţa dumneavoastră permite 

continuarea şedinţei în condiţii statutare. 
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Domnul consilier local Panaitescu Andrei Tudor, preşedinte de şedinţă : Domnul 

primar doreşte să spună câteva cuvinte. 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Da, aş dori să retrag proiectul 8 de pe ordinea de zi. Este cel privind concediile de odihnă 

pentru cei din DVBL. Mi-aş dori să facem un proiect comun pentru întreaga primărie, 

apropo de concediile de odihnă pentru cei cu condiţii vătămătoare şi din acest motiv 

retrag, o să fie un proiect pentru toată lumea. Mulţumesc! 

Este prezentat punctul nr.1 Procesul - verbal al şedinfei ordinare a Consiliului 

Local al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti din data de 17.01.2023; 

Se supune la vot punctul nr.J, Procesul - verbal al şedinfei ordinare a Consiliului 

Local al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti din data de 17.01.2023 şi aprobat de 

către Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA -24, NU - O, ABŢ - O, NU 

VOTEAZĂ- I. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, Croitoru Angel, Matei 

Vasile- Silviu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pellegrini Marius- Ovidiu, Waspusch Virgiliu

Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache Adrian, Dinu Alexandru, Feroiu Dumitru 

Silviu, Nicolescu Claudiu, Săftoiu Elwis- Claudiu, Anghel Florin, Calotă Constantin

Emilian, Constantin Mihai, Dincă Adrian, Enache Nicuţa, Georgescu Elena- Daniela, 

Iliescu Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana Gela, Pasciuc Paula, Popescu Lenuta, 

Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -

ABŢINERE: -

NU VOTEAZĂ: - Nedelcuţ Radu. 

Domnul consilier local Panaitescu Andrei Tudor, preşedinte de şedinţă: Haideţi să 

aprobăm ordinea de zi. Doamna Pasciuc, domnul Pellegrini. Doamna Catone trimiteţi 

votul? 

Se supune la vot Ordinea de zi a şedinfei ordinare a C.L.S.2 din data de 

25.01.2023 şi aprobată de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA -24, 

NU - O, ABŢ- O, NU VOTEAZĂ - 1. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, Croitoru Angel, Matei 

Vasile- Silviu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pellegrini Marius- Ovidiu, Waspusch Virgiliu

Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache Adrian, Dinu Alexandru, Feroiu Dumitru 

Silviu, Nicolescu Claudiu, Săftoiu Elwis- Claudiu, Anghel Florin, Calotă Constantin

Emilian, Constantin Mihai, Dincă Adrian, Enache Nicuţa, Georgescu Elena- Daniela, 
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Iliescu Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana Gela, Pasciuc Paula, Popescu Lenuta, 

Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRJV Ă: -

ABŢINERE: -

NU VOTEAZĂ: - Nedelcuţ Radu. 

Domnul consilier local Panaitescu Andrei Tudor, preşedinte de şedinţă: Haideţi să 

aprobăm şi ordinea de zi suplimentară . 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti : 

Îmi pare rău că am pus aşa târziu pe ordinea de zi suplimentară , dar sunt proiecte pe 

Fonduri Europene, ne-au cerut clarificări ş i trebuie cât mai urgent răspuns la ele. 

Mulţumesc! 

Se supune la vot Ordinea de zi suplimentară a şedinfei ordinare a C.L.S.2 din 

data de 25.01.2023 şi aprobată de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: 

DA -25, N U - O, ABŢ - O, NU VOTEAZĂ - O. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel : 

PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra E lena, Croitoru Angel, Matei 

Vasile- Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pellegrini Marius- Ovidiu, 

Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache Adrian, Dinu 

Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Nicolescu Claudiu, Săftoiu Elwis- Claudiu, Anghel 

Florin, Calotă Constantin- Emilian, Constantin Mihai, Dincă Adrian, Enache Nicuţa, 

Georgescu Elena- Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana Gela, Pasciuc 

Paula, Popescu Lenuta, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRJVĂ: -

ABŢINERE:

NU VOTEAZĂ: -

Domnul consilier local Panaitescu Andrei Tudor, preşedinte de şedinţă: Haideţi să 

luăm avizele pentru toate proiecte le. La Buget - Aviz Favorabil , pentru toate proiectele. 

Juridică - Favorabil pentru toate proiectele. Urbanism - Favorabil pentru toate proiectele 

mai puţin 19 şi 20. Învăţământ - Favorabil pentru toate proiectele. 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: La 19 deja e favorabil, o să se schimbe ş i 

la 20 şi la 19 aşteptăm un răspuns. 

Domnul consilier local Panaitescu Andrei Tudor, preşedinte de şedinţă: Vă referiţi 

la aviz? 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa : Da, pentru că colegul nostru va vota, 

colegii noştri vor vota pentru. 

Domnul consilier local Panaitescu Andrei Tudor, preşedinte de şedinţă: Păi 

vorbeam de avizul din comisie. 

VIZAT 
7 : spre neschimbare 

L~ETAR GENERAL 
~--·-.....---



Doamna consilier local Popescu Lenuţa: Da, din comisie. Am analizat acum şi am 

ajuns la concluzia că o să votăm acest proiect. 

Domnul consilier local Panaitescu Andrei Tudor, preşedinte de şedinţă : Păi da, dar 

mă refeream la avizul din comisie. 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: Şi avizele dar dacă le-aţi completat, gata. 

Domnul consi lier local Panaitescu Andrei Tudor, preşedinte de şedinţă: Au fost 

transmise către Secretarul General, votaţi în plen aşa cum doriţi. Protecţie socială -

Favorabil , Administrare patrimoniu - Favorabil, Ecologie - Favorabil, Servicii publice -

Favorabil la toate punctele, Transparenţă - Favorabil la toate. 

Este prezentat punctul nr. 2, proiectul de hotărâre privind aprobarea denumirii 

unei unită fi de învă/ământ preuniversitar particular care va func/iona pe raza Sectorului 

2 al Municipiului Bucureşti începând cu anul şcolar 2022-2023 - Grădini/a Bell; 

Se supune la vot punctul nr.2, proiectul de hotărâre privind aprobarea denumirii 

unei unită fi de învă/ământ preuniversitar particular care va func/iona pe raza Sectorului 

2 al Municipiului Bucureşti începând cu anul şcolar 2022-2023 - Grădini/a Bell şi 

aprobat de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA -25, NU - O, ABŢ -

O, NU VOTEAZĂ - O. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra E lena, Croitoru Angel, Matei 

Vasile- Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pellegrini Marius- Ovidiu, 

Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache Adrian, Dinu 

Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Nicolescu Claudiu, Săftoiu Elwis- Claudiu, Anghel 

Florin, Calotă Constantin- Emilian, Constantin Mihai, Dincă Adrian, Enache Nicuţa, 

Georgescu Elena- Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana Gela, Pasciuc 

Paula, Popescu Lenuta, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -

ABŢINERE: -

NU VOTEAZĂ: -

Domnul consilier local Panaitescu Andrei Tudor, preşedinte de şedinţă: Cu 25 de 

voturi pentru, proiectul a fost aprobat. 

Este prezentat punctul nr. 3, proiectul de hotărâre privind aprobarea denumirii 

unei unită fi de învă/ământ preuniversitar particular care va func/iona pe raza Sectorului 

2 al Municipiului Bucureşti începând cu anul şcolar 2022-2023 - Grădini/a Allegria; 

Se supune la vot punctul nr.3, proiectul de hotărâre privind aprobarea denumirii 

unei unităJi de învă/ământ preuniversitar particular care va func/iona pe raza Sectorului 

2 al Municipiului Bucureşti începând cu anul şcolar 2022-2023 - Grădini/a Allegria şi 
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aprobat de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA -25, NU - O, ABŢ -

0, NU VOTEAZĂ - O. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, Croitoru Angel, Matei 

Vasile- Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pellegrini Marius- Ovidiu, 

Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache Adrian, Dinu 

Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, N icolescu Claudiu, Săftoiu Elwis- Claudiu, Anghel 

Florin, Calotă Constantin- Emilian, Constantin M ihai, Dincă Adrian, Enache Nicuţa , 

Georgescu Elena- Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana Gela, Pasciuc 

Paula, Popescu Lenuta, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -

ABŢINERE: -

NU VOTEAZĂ: -

Se consemnează votul verbal al domnului consilier local Dincă Adrian: PENTRU. 

Domnul consilier local Panaitescu Andrei Tudor, preşedinte de şedinţă: Cu 25 de 

voturi pentru, proiectul a fost aprobat. 

Este prezentat punctul nr. 4, proiectul de hotărâre privind aprobarea denumirii 

unei unităţi de învăţământ preuniversitar particular care va funcţiona pe raza Sectorului 

2 al Municipiului Bucureşti începând cu anul şcolar 2022-2023 - Grădiniţa Rosamaria; 

Se supune la vot punctul nr.4, proiectul de hotărâre privind aprobarea denumirii 

unei unităţi de învăţământ preuniversitar particular care va funcţiona pe raza Sectorului 

2 al Municipiului Bucureşti începând cu anul şcolar 2022-2023 - Grădiniţa Rosamaria şi 

aprobat de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA -25, NU - O, ABŢ -

0, NU VOTEAZĂ - O. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, Croitoru Angel, Matei 

Vasile- Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pellegrini Marius- Ovidiu, 

Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache Adrian, Dinu 

Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Nicolescu Claudiu, Săftoiu Elwis- Claudiu, Anghel 

Florin, Calotă Constantin- Emilian, Constantin Mihai, Dincă Adrian, Enache Nicuţa, 

Georgescu Elena- Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana Gela, Pasciuc 

Paula, Popescu Lenuta, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ : -

ABŢINERE: -

NU VOTEAZĂ: -

Domnul consilier local Panaitescu Andrei Tudor, preşedinte de şedinţă : Cu 25 de 

voturi pentru, proiectul a fost aprobat. 
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Este prezentat punctul nr. 5, proiectul de hotărâre privind aprobarea denumirii 

unei unităţi de învăţământ preuniversitar particular care va funcţiona pe raza Sectorului 

2 al Municipiului Bucureşti începând cu anul şcolar 2022-2023 Grădini/a Insula 

Copilăriei; 

Se supune la vot punctul nr.5, proiectul de hotărâre privind aprobarea denumirii 

unei unităţi de învăţământ preuniversitar particular care va funcţiona pe raza Sectorului 

2 al Municipiului Bucureşti începând cu anul şcolar 2022-2023 Grădini/a Insula 

Copilăriei şi aprobat de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA -25, 

NU - O, ABŢ - O, NU VOTEAZĂ - O. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel : 

PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, Croitoru Angel, Matei 

Vasile- Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pellegrini Marius- Ovidiu, 

Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache Adrian, Dinu 

Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Nicolescu Claudiu, Săftoiu Elwis- Claudiu, Anghel 

Florin, Calotă Constantin- Emilian, Constantin Mihai, Dincă Adrian, Enache Nicuţa , 

Georgescu Elena- Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana Gela, Pasciuc 

Paula, Popescu Lenuta, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -

ABŢINERE: -

NU VOTEAZĂ: -

Domnul consilier local Panaitescu Andrei Tudor, preşedinte de şedinţă: Cu 25 de 

voturi pentru, proiectul a fost aprobat. 

Este prezentat punctul nr. 6, proiectul de hotărâre privind modificarea şi 

completarea Hotărârii Consiliului Local Sector 2 nr. 12812017 privind înfiinfarea şi 

componenfa Comisiei pentru Protecfia Copilului Sector 2, astfel cum a fost modificată şi 

completată prin H.C.L. Sector 2 nr. 28712022; 

Domnul avocat Mitran Marius: Raportul pe anul 2021 sau 2020, aveţi idee unde îl 

pot găsi? Prima întrebare ş i cea de-a doua, unde mă pot adresa dumneavoastră direct, fără 

ca adresele să fie trimise la direcţie, unde ştim că nu primesc răspuns? În legătură cu 

măsuri de protecţie luate faţă de anumiţi minori care se află în centre de 3, 4, 5 ani şi cel 

puţin de anul trecut trebuia să avem maxim şase luni de zile astfel de măsuri de protecţie. 

Nu ştiu dacă copiii care au trecut prin comisia dumneavoastră sunt în această s ituaţie, dar 

vreau să mă adresez dumneavoastră direct, să-mi comunicaţi o adresă de email sau unde 

vă pot scrie în legătură. cu această problemă? După ce găsesc ş i raportul pe 2021 şi 2022, 

dacă este gata. Vă mulţumesc! 

Doamna Elena Niţă, Secretarul General al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti : 

Atât raportul pe anul 2021 , cât ş i pe 2022, conform legii, a fost înaintat de către Direcţia 

de Protecţia Copilului, prin comisia de specialitate, către Consiliul Local al Sectorului 2. 
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În cuprinsul raportului sunt prevăzute şi informaţii cu caracter personal, respectiv măsuri 
luate la anumiţi copii, în care sunt prezentate numele şi prenumele. Însă la solicitarea 

dumneavoastră, dacă doriţi acest raport, o să anonimizăm de la nivelul Consiliului Local 

acele date ş i vă pot fi puse la dispoziţie. Reprezintă de fapt o centralizare a actelor 

adoptate şi a măsurilor realizate în timpul anilor de către Comisia de Protecţia Copilului, 

însă, repet, aceste rapoarte sunt elaborate în termen ş i sunt transmise, cum spune legea, 

Consiliului Local al Sectorului 2. 

Domnul avocat Mitran Marius: Tocmai de aceea vă întrebam, unde mă adresez sau 

către ce adresă de email să ştiu ? 

Doamna Elena Niţă, Secretarul General al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Bine, secretar.general@ ps2.ro şi cu celelalte probleme vă puteţi prezenta inclusiv în 

audienţă pentru a-mi pune la dispoziţie personal acele informaţii pe care le deţineţi, iar eu 

voi solicita la rândul meu informări cu privire la problemele expuse, pentru că eu nu 

gestionez documente de la nivelul direcţiei , doar discut ş i analizez ceea ce mi se aduce la 

cunoştinţă. 

Domnul avocat Mitran Marius: O să fac o solicitare de primire în audienţă şi abia 

după aceea mă adresez în scris. Vă mulţumesc frumos! 

Se supune la vot punctul nr.6, proiectul de hotărâre privind modificarea şi 

completarea Hotărârii Consiliului Local Sector 2 nr. 12812017 privind înfiinţarea şi 

componenţa Comisiei pentru Protecţia Copilului Sector 2, astfel cum a fost modificată şi 

completată prin H. C.L. Sector 2 nr. 28712022 şi aprobat de către Consiliul Local Sector 

2 cu următorul cvorum: DA -25, NU - O, ABŢ- O, NU VOTEAZĂ - O. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra E lena, Croitoru Angel, Matei 

Vasile- Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pellegrini Marius- Ovidiu, 

Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache Adrian, Dinu 

Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Nicolescu Claudiu, Săftoiu Elwis- Claudiu, Anghel 

Florin, Calotă Constantin- Emilian, Constantin Mihai, Dincă Adrian, Enache Nicuţa, 

Georgescu Elena- Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana Gela, Pasciuc 

Paula, Popescu Lenuta, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -

ABŢINERE: -

NU VOTEAZĂ: -
Domnul consilier local Panaitescu Andrei Tudor, preşedinte de şedinţă : Cu 25 de 

voturi pentru proiectul a fost aprobat. 

Este prezentat punctul nr. 7, proiectul de hotărâre privind aprobarea 

Regulamentului de organizare şi funcţionare a serviciului de salubrizare actualizat 

conform actelor normative in vigoare; 
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Se supune la vot punctul nr. 7, proiectul de hotărâre privind aprobarea 

Regulamentului de organizare şi funcţionare a serviciului de salubrizare actualizat 

conform actelor normative în vigoare şi aprobat de către Consiliul Local Sector 2 cu 

următorul cvorum: DA -25, NU - O, ABŢ - O, NU VOTEAZĂ - O. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, Croitoru Angel, Matei 

Vasile- Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pellegrini Marius- Ovidiu, 

Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache Adrian, Dinu 

Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Nicolescu Claudiu, Săftoiu Elwis- Claudiu, Anghel 

Florin, Calotă Constantin- Emilian, Constantin Mihai, Dincă Adrian, Enache Nicuţa, 

Georgescu Elena- Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana Gela, Pasciuc 

Paula, Popescu Lenuta, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -

ABŢINERE : -

NU VOTEAZĂ: -
Domnul consilier local Panaitescu Andrei Tudor, preşedinte de şedinţă : Cu 25 de 

voturi pentru proiectul a fost aprobat. 

Punctul nr. 8, proiectul de hotărâre privind acordarea concediului de odihnă 

suplimentar anual pentru personalul din cadrul Direcfiei Generale Venituri Buget Local 

Sector 2 A FOST RE TRAS DE PE ORDINEA DE ZI. 

Este prezentat punctul nr. 9, proiectul de hotl'trâre privind solicitarea acordului 

Consiliului General al Municipiului Bucureşti pentru împuternicirea expresă a 

Consiliului Local al Sectorului 2 de a hotărî cu privire la încheierea protocoalelor de 

colaborare dintre Sectorul 2 al Municipiului Bucureşti prin Direcţia Generală de 

Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Sector 2 şi Ministerul Muncii şi SolidarităJii 

Sociale în vederea asigurării colaborării interinstituţionale în cadrul proiectului "Hub 

de servicii MMSS-Sll MMSS" Cod Mysmis I 30963; 

Se supune la vot punctul nr.9, proiectul de hotărâre privind solicitarea acordului 

Consiliului General al Municipiului Bucureşti pentru împuternicirea expresă a 

Consiliului Local al Sectorului 2 de a hotărî cu privire la încheierea protocoalelor de 

colaborare dintre Sectorul 2 al Municipiului Bucureşti prin Direcţia Generală de 

Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Sector 2 şi Ministerul Muncii şi Solidarităjii 

Sociale în vederea asigurării colaborării interinstituţionale în cadrul proiectului "Hub 

de servicii MMSS-SJJ MMSS" Cod Mysmis I 30963 şi aprobat de către Consiliul Local 

Sector 2 cu următorul cvorum: DA -25, NU - O, ABŢ - O, NU VOTEAZĂ - O. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra E lena, Croitoru Angel, Matei 

Vasile- Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pellegrini Marius- Ovidiu, 
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Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache Adrian, Dinu 

Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Nicolescu Claudiu, Săftoiu Elwis- Claudiu, Anghel 

Florin, Calotă Constantin- Emilian, Constantin M ihai, Dincă Adrian, Enache Nicuţa , 

Georgescu Elena- Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana Gela, Pasciuc 

Paula, Popescu Lenuta, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -

ABŢINERE: -

NU VOTEAZĂ: -

Domnul consilier local Panaitescu Andrei Tudor, preşedinte de şedinţă : Cu 25 de 

voturi pentru, proiectul a fost aprobat. 

Este prezentat punctul nr.I O, proiectul de hotărâre privind solicitarea acordului 

Consiliului General al Municipiului Bucureşti pentru împuternicirea expresă a 

Consiliului Local Sector 2 de a dispune cu privire la încheierea acordului de parteneriat 

dintre Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi Protecfia Copilului Sector 2 şi Fundaţia 

Bucuria Ajutorului în vederea implementării proiectului „ Policlinica Socială-Zâmbet 

pentru toţi"; 

Se supune la vot punctul nr.I O, proiectul de hotărâre privind solicitarea acordului 

Consiliului General al Municipiului Bucureşti pentru împuternicirea expresă a 

Consiliului Local Sector 2 de a dispune cu privire la încheierea acordului de parteneriat 

dintre Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi Protecfia Copilului Sector 2 şi Fundaţia 

Bucuria Ajutorului în vederea implementării proiectului „ Policlinica Socială-Zâmbet 

pentru toţi " şi aprobat de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA -25, 

NU - O, ABŢ - O, NU VOTEAZĂ - O. 
Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra E lena, Croitoru Angel, Matei 

Vasile- Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pellegrini Marius- Ovidiu, 

Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache Adrian, Dinu 

Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Nicolescu Claudiu, Săftoiu Elwis- Claudiu, Anghel 

Florin, Calotă Constantin- Emilian, Constantin Mihai, Dincă Adrian, Enache Nicuţa, 

Georgescu Elena- Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana Gela, Pasciuc 

Paula, Popescu Lenuta, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -

ABŢINERE: -

NU VOTEAZĂ: -

Domnul consilier local Panaitescu Andrei Tudor, preşedinte de şed inţă : Cu 25 de 

voturi pentru, proiectul a fost aprobat. 
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Domnul consilier local Nedelcuţ Radu: Domnul preşedinte, scuze! Avem pe cineva 

de la DGASPC astăzi, în sedintă? 
' ' 

Domnul consilier local Panaitescu Andrei Tudor, preşedinte de şedinţă: Da. 

Domnul consilier local Nedelcuţ Radu: Aş fi avut o întrebare legată de acest 

proiect, acum că l-am aprobat, pleacă spre aprobare la Consiliul General al Municipiului 

Bucureşti. Aş fi fost interesat să aflu din momentul în care se întoarce, sperăm cu toţii 

aprobat de la CGMB, cam care ar fi paşii următori ş i cam care ar fi un calendar estimat 

pentru acest proiect din momentul în care vine de la CGMB, că asta clar nu ştim cât 

durează acolo? 

Domnul Andor Adrian, Director Direcţia General ă de As istenţă Socială ş i 

Protecţia Copilului Sector 2: De când vine de la Consiliul General, probabil în 30 de zile, 

noi putem deja să dăm drumul la derularea acestui proiect. Partenerul va veni cu 

aparatură nouă, e deja în curs de achiziţionare în momentul acesta, aşteptăm livrarea ş i 

după aia putem să ne apucăm. Metodologia este pregătită, deci de Capitală depinde. 

Domnul consilier local Nedelcuţ Radu: Vă mulţumesc frumos, pentru răspuns! 

Este prezentat punctul nr. 11, proiectul de hotărâre privind aprobarea unui ajutor 

de urgenţă pentru depăşirea unor situaţii de dificultate temporară MV; 

Se supune la vot punctul nr.11, proiectul de hotărâre privind aprobarea unui 

ajutor de urgenţă pentru depăşirea unor situaţii de dificultate temporară MV şi aprobat 

de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA -25, NU - O, ABŢ - O, NU 

VOTEAZĂ- O. 
Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfe l: 

PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, Croitoru Angel, Matei 

Vasile- Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pellegrini Marius- Ovidiu, 

Waspusch Virgil iu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache Adrian, D inu 

Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Nicolescu Claudiu, Săftoiu Elwis- Claudiu, Anghel 

Florin, Calotă Constantin- Emilian, Constantin Mihai, Dincă Adrian, Enache Nicuţa , 

Georgescu Elena- Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana Gela, Pasciuc 

Paula, Popescu Lenuta, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -

ABŢINERE: -

NU VOTEAZĂ: -

Se consemnează votul verbal al doamnei consilier local Catone Magdalena

Marta: PENTRU 

Domnul consilier local Panaitescu Andrei Tudor, preşedinte de şedinţă : Cu 25 de 

voturi proiectul a fost aprobat. 

Este prezentat punctul nr. 12, proiectul de hotărârepentru modificarea şi 

completarea HCL Sector 2 nr. 4261 2022 privind actualizarea indicatorilor tehnico-
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economici şi a devizului general la faza PT pentru obiectivul de investiţii Liceul Teoretic 

Waldorf-Grădiniţa nr. 113, aprobaţi prin H.C.L. Sector 2 nr. 9112012, cu modificările şi 

completările ulterioare; 

Doamna Elena Niţă, Secretarul General al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Domnul Anghel Florin este membru în consiliul de administraţie al acestui liceu. 

Se supune la vot punctul nr. 12, proiectul de hotărâre pentru modificarea şi 

completarea HCL Sector 2 nr. 4261 2022 privind actualizarea indicatorilor tehnico

economici şi a devizului general la faza PT pentru obiectivul de investiţii Liceul Teoretic 

Waldorf-Grădiniţa nr. 113, aprobaţi prin H.C.L. Sector 2 nr. 9112012, cu modificările şi 

completările ulterioare şi aprobat de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul 

cvorum: DA -24, NU - O, ABŢ- O, NU VOTEAZĂ - 1. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra E lena, Croitoru Angel, Matei 

Vasile- Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei , Pellegrini Marius- Ovidiu, 

Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache Adrian, Dinu 

Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Nicolescu Claudiu, Săftoiu Elwis- Claudiu, Calotă 

Constantin- Emilian, Constantin Mihai, Dincă Adrian, Enache Nicuţa, Georgescu Elena

Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana Gela, Pasciuc Paula, Popescu 

Lenuta, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ : -

ABŢINERE: -

NU VOTEAZĂ: - Anghel Florin. 

Domnul consilier local Panaitescu Andrei Tudor, preşedinte de şedinţă : Cu 24 de 

voturi, proiectul a fost aprobat. 

Este prezentat punctul nr. 13, proiectul de hotărâre privind desemnarea a doi 

consilieri locali în calitate de membri în cadrul comisiei pentru evaluarea anuală a 

performanjelor profesionale individuale ale Secretarului General al Sectorului 2, pentru 

activitatea desfaşurată în anul 2022; 

Domnul consilier local Iliescu Constantin Cristinei: Am o propunere domnule 

preşedinte ! Doamna Popescu Lenuţa, una din propuneri. 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Am şi eu o propunere, domnul 

Claudiu Săftoiu, de la PNL. 

Doamna consilier local Badea Anda Simona: Din partea grupului USR îl propunem 

pe Gabriel Waspusch. 

Domnul consilier local Panaitescu Andrei Tudor, preşedinte de şedinţă: O să avem 

vot secret, pentru. 
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Doamna Elena Niţă, Secretarul General al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

De la Direcţia Digitalizare au confirmat că este posibil ca pe această platformă votul să 
fie înregistrat secret, fără a se dezvă lui identitatea celor care votează. 

Domnul consi lier local Panaitescu Andrei Tudor, preşedinte de şedinţă: Deschideţi 

votul pentru doamna Popescu Lenuţa. Domnul Dinu, domnul Nicolescu, doamna Chirilă? 

Domnul consilier local Dinu Alexandru: Domnule preşedinte, aş vrea să-mi 

corectez votul în abţinere. Am apăsat din greşeală pe da. 

Domnul consil ier local Panaitescu Andrei Tudor, preşedinte de şedinţă : E secret 
domnul Dinu. 

Domnul consilier local Dinu Alexandru: E secret, ştiu. 

Domnul consilier local Panaitescu Andrei Tudor, preşedinte de şedinţă: Doamna 
secretar este un pic încurcat. Haideţi să refacem votul! 

Doamna Elena Niţă, Secretarul General al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

S-a fina lizat? Nu. Am rugămintea să asiguraţi secretul votului ş i dat fiind că nu a fost 
finalizată procedura anterioară, urmează să votaţi în condiţi ile ... 

Se supune la vot desemnarea ca membru a doamnei Popescu Lenufa, la proiectul 

de la punctul nr. 13, proiectul de hotărâre privind desemnarea a doi consilieri locali în 

calitate de membri în cadrul comisiei pentru evaluarea anuală a petformanţelor 

profesionale individuale ale Secretarului General al Sectorului 2, pentru activitatea 

desfăşurată în anul 2022 de către Consiliul Local Sector 2, cvorumul fiind: DA -13, NU -

7, ABŢ - 5, NU VOTEAZĂ - O, prin procedura : VOT SECRET. 

Domnul consilier local Panaitescu Andrei Tudor, preşedinte de şedinţă: Cu 13 

voturi doamna Popescu. Haideţi pentru următorul candidat. 
Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Domnul Claudiu Săftoiu, din partea 

grupului PNL. 

Domnul consilier local Panaitescu Andrei Tudor, preşedinte de şedinţă: Domnul 

Calotă trimiteţi votul? Păi mai încercaţi o dată, poate a doua oară merge. 

Domnul consi lier local Calotă Constantin Emilian: Nu-mi apare votu l! 

Se supune la vot desemnarea ca membru a domnului Săftoiu Elwis- Claudiu, la 

proiectul de la punctul nr. 13, proiectul de hotărâre privind desemnarea a doi consilieri 

locali în calitate de membri în cadrul comisiei pentru evaluarea anuală a performanţelor 

profesionale individuale ale Secretarului General al Sectorului 2, pentru activitatea 

desfăşurată în anul 2022 de către Consiliul Local Sector 2, cvorumul fiind: DA -12, NU -

5, ABŢ- 7, NU VOTEAZĂ - O, prin procedura : VOT SECRET. 

Domnul consilier local Panaitescu Andrei Tudor, preşedinte de şedinţă: Cu 12 

voturi propunerea a picat. 

Se supune la vot desemnarea ca membru a domnului Waspusc/1 Virgiliu- Gabriel, 

la proiectul de la punctul nr. 13, proiectul de hotărâre privind desemnarea a doi 
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consilieri locali în calitate de membri în cadrul comisiei pentru evaluarea anuală a 

petformanfelor profesionale individuale ale Secretarului General al Sectorului 2, pentru 

activitatea desfăşurată în anul 2022, de către Consiliul Local Sector 2, cvorumul fi ind: 

DA -13, NU - 7, ABŢ- 5, NU VOTEAZĂ - O, prin procedura : VOT SECRET. 

Domnul consilier local Panaitescu Andrei Tudor, preşedinte de şedinţă: Domnul 

Waspusch a întrunit 13 voturi. 

Domnul consilier local Iliescu Constantin Cristinei: Domnule preşedinte datele 

problemei fiind analizate în comisia de experţi , cele două persoane s-au calificat, adică 

domnul Waspusch şi doamna Lenuţa Popescu sunt în finală, merg în comisie. 

Domnul consilier local Panaitescu Andrei Tudor, preşedinte de şedinţă : Acum 

haideţi să votăm proiectul de hotărâre cu cele două nominalizări , doamna Popescu ş i 

domnul Waspusch. Da, e vot public, corect. Deschideţi votul , da. „Modificăm 

schimbarea", haideţi vot secret. 

Se supune la vot punctul nr.13, proiectul de lwtiirâre privind desemnarea a doi 

consilieri locali în calitate de membri în cadrul comisiei pentru evaluarea anuală a 

performanfelor profesionale individuale ale Secretarului General al Sectorului 2, pentru 

activitatea desfăşurată în anul 2022, respectiv doamna Popescu Lenu/a şi domnul 
Waspusch Virgiliu- Gabriel şi aprobat de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul 

cvorum: DA -23, NU - O, ABŢ - O, NU VOTEAZĂ - O, prin procedura : VOT SECRET. 

Este prezentat punctul nr. 14, proiectu/ de hotărâre privind aprobarea Planului de 

Analiză si Acoperire a Riscurilor la nivelul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti; 

Se supune la vot punctul nr.14, proiectul de hotărâre privind aprobarea Planului 

de Analiză si Acoperire a Riscurilor la nivelul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti şi 

aprobat de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA -25, NU - O, ABŢ-

0, NU VOTEAZĂ - O. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra E lena, Croitoru Angel, Matei 

Vasile- Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pellegrini Marius- Ovidiu, 

Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache Adrian, Dinu 

Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, N icolescu Claudiu, Săftoiu Elwis- Claudiu, Anghel 

Florin, Calotă Constantin- Emilian, Constantin M ihai, Dincă Adrian, Enache Nicuţa , 

Georgescu Elena- Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana Gela, Pasciuc 

Paula, Popescu Lenuta, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ : -

ABŢINERE: -

NU VOTEAZĂ: -

Doamna consilier local Catone Magdalena Marta: Favorabil! 

17 G- VIZAT 
o noschimbare 

c;ECRETAR GENERA~ 



Domnul consil ier local Panaitescu Andrei Tudor, preşedinte de şedinţă : Cu 25 de 

voturi pentru, proiectul a fost aprobat. 

Este prezentat punctul nr. 15, proiectu/ de hotărâre pentru modificarea şi 

completarea Hotărârii Consiliului Local al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti nr. 

389126. I O. 2022 privind aprobarea modificării unor tarife pentru activităţile de 

salubrizare prestate conform Contractului nr. I I 2811999 şi a actelor adiţionale 

subsecvente, precum şi pentru implementarea unor măsuri fn domeniul salubrizării, la 

nivelul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti şi pentru abrogarea H. C.L. Sector 2 nr. 

40512022,-

Domnul consilier local Panaitescu Andrei Tudor, preşedinte de şedinţă : Da, corect, 

există un amendament. 

Doamna Elena Niţă , Secretarul General al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

În data de vineri am postat pe site-ul ps2. ro propunerea de amendament venită din partea 

structurii de specialitate care a sesizat, să zicem, o eroare materială legată de faptul că 

fişele acelea de stabilire a tarifelor trebuiau corectate în sensul reducerii din secţiunile 

acelea de stabilire a valorii lor ş i a celui aferent profitului corespunzător eliminării valorii 

legate de depozitare ş i sortare. Aceste aspecte au fost identificate de Direcţia Audit 

întrucât s-a cerut un de raport de evaluare ş i din partea acestei structuri, în discuţie fiind 

bani publici şi drept urmare s-a formulat acest amendament care practic duce la reducerea 

tarifelor. Noi am postat vineri propunerea de amendament. Astăzi a fost postată şi forma 

finală a amendamentului, semnată de domnul primar. Bănuiesc că aţi luat cunoştinţă de 

cuprinsul acestui amendament. Este vorba de impactul modificării fişelor nou transmise 

de către operator în sensul reducerii nivelului tarifelor. Mai multe o să vă spună domnul 

primar. Vă mulţumesc! 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Sunt o serie de hotărâri care vin să se alinieze la Ordonanţa de Urgenţă 133/ 2022, care 

reglementează fe lul în care sunt exprimate tarifele de salubrizare. Din acest punct de 

vedere, tari fe le pe care le avem la sectorul 2 nu aveau separat prevăzută depozitarea. Pe 

30 decembrie 2022 a fost aprobat la nivelul ADI - Deşeuri Bucureşti, a fost semnat un 

contract de depozitare care a dus la un tarif de 200 de lei pe tonă, tarif care trebuie 

reflectat ş i în tarifele operatorului, dar separat, aşa cum prevede legea. Drept urmare, din 

tarifele deja aprobate anul trecut, în octombrie, a fost scos tariful de depozitare ş i pus pe 

o fişă separată . Propunerea de hotărâre de consiliu după ce a scos acest tarif, nu a 

reflectat ş i în cota de profit a operatorului scoaterea tarifului. Ceea ce se face în acest 

moment, prin amendament se reduce tariful aferent colectări i ş i transportului cu suma 

acea mică aferentă profitului pe deşeurile depozitate. Deci scad un pic tarifele. Cam 

despre asta este vorba la amendament. Mulţumesc! 

Domnul consilier local Panaitescu Andrei Tudor, preşedinte de şedinţă : Da, 

doamna Popescu! 
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Doamna consilier local Popescu Lenuţa: Voiam să- l întreb pe domnul primar dacă 

ECOSUD-ul. .. , la ce preţ a ajuns prin negociere cu ADI-ul? 

Domnul Radu-N icolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

200 de lei tona, este la nivelul întregului Bucureşti. 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: Asta înseamnă că este acelaşi preţ pe care 

ni-l propunea acum un an şi ceva ECOSUD-ul? 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Aşa este. 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: Deci ei n-au cedat absolut nimic la preţ. 

Deci ADI-ul a negociat. . . 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Au fost mai multe licitaţii care au fost fără ofe1te. Aş spune că într-adevăr tariful este la 

nivelul de acum un an şi jumătate, dar ar trebui să ţinem cont şi de faptul că între timp a 

apărut o inflaţie care nu este nesemnificativă şi că tariful a rămas la nivelul de acum un 

an şi jumătate. Deci ceva actualizare este, din acest punct de vedere. 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: Noi o să vătăm proiectul, dar asta am 

sesizat că ECOSUD-ul a rămas pe poziţie, fiind şi singurii care ... 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Aş spune că nu doar sectorul 2 este aici, tot întreg Bucureşti-ul are condiţiile astea. 

Mulţumesc! 

Domnul consilier local Panaitescu Andrei Tudor, preşedinte de şedinţă : Haideţi să 

trecem la vot, pe amendament. 

Doamna consilier local Badea Anda Simona: Deci, noi votăm forma finală a 

amendamentului, amendament 1, de pe site? Da, forma finală. 

Se supune la vot, AMENDAMENTUL nr. 2881 20.01.2023 la punctul nr.15, 

proiectul de lwtllrâre pentru modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului Local al 

Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti nr. 389126.1O.2022 privind aprobarea modificării 

unor tarife pentru activităţile de salubrizare prestate conform Contractului nr. 

112811999 şi a actelor adiţionale subsecvente, precum şi pentru implementarea unor 

măsuri în domeniul salubrizării, la nivelul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti şi 

pentru abrogarea H. C.L. Sector 2 nr. 40512022 şi aprobat de către Consiliul Local 

Sector 2 cu următorul cvorum: DA -25, NU - O, ABŢ - O, NU VOTEAZĂ - O. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chirilă A lexandra Elena, Croitoru Angel, Matei 

Vasile- Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei , Pellegrini Marius- Ovidiu, 

Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache Adrian, Dinu 

Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Nicolescu Claudiu, Săftoiu Elwis- Claudiu, Anghel 

Florin, Calotă Constantin- Emilian, Constantin Mihai, Dincă Adrian, Enache Nicuţa, 

Georgescu E lena- Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana Gela, Pasciuc 

Paula, Popescu Lenuta, Iordache Isabela Florina. 
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ÎMPOTRIVĂ: -
ABŢINERE: -

NU VOTEAZĂ: -

Domnul consilier local Panaitescu Andrei Tudor, preşedinte de şedinţă: Cu 25 de 

voturi pentru, amendamentul a fost aprobat. 

Se supune la vot punctul nr.15, cu AMENDAMENT, proiectul de hotlirâre pentru 

modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului Local al Sectorului 2 al Municipiului 

Bucureşti nr. 389126.1O.202 2 privind aprobarea modificării unor tarife pentru 

activităţile de salubrizare prestate conform Contractului nr. 112811999 şi a actelor 

adiţionale subsecvente, precum şi pentru implementarea unor măsuri în domeniul 

salubrizării, La nivelul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti şi pentru abrogarea H. C.L. 

Sector 2 nr. 40512022 şi aprobat de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: 

DA -25, NU - O, ABŢ - O, NU VOTEAZĂ - O. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, Croitoru Angel, Matei 

Vasile- Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pellegrini Marius- Ovidiu, 

Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache Adrian, Dinu 

Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Nicolescu Claudiu, Săftoiu Elwis- Claudiu, Anghel 

Florin, Calotă Constantin- Emilian, Constantin Mihai, Dincă Adrian, Enache Nicuţa, 

Georgescu Elena- Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana Gela, Pasciuc 

Paula, Popescu Lenuta, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -
ABŢINERE: -

NU VOTEAZĂ: -

Domnul consilier local Panaitescu Andrei Tudor, preşedinte de şedinţă: Cu 25 de 

voturi, proiectul a fost aprobat. 

Este prezentat punctul nr. 16, proiectul de hotărâre privind aprobarea tarifului 

pentru „ Colectarea, transportul, valorificarea, recuperarea/reciclarea, eliminarea, 

precum şi curăţarea şi refacerea mediului pentru deşeurile abandonate/clandestine, pe 

domeniul public sau privat al Municipiului Bucureşti sau al Statului, în cazul în care 

producătorul/deţinătorul deşeurilor este necunoscut" aferent Contractului nr.112811999 

şi a actelor adiţionale subsecvente, precum şi pentru abrogarea H. C.L. Sector 2 nr. 

39012022,· 

Se supune la vot punctul nr.16, proiectul de lwtlirâre privind aprobarea tarifului 

pentru „ Colectarea, transportul, valorificarea, recuperarea/reciclarea, eliminarea, 

precum şi curăţarea şi refacerea mediului pentru deşeurile abandonate/clandestine, pe 

domeniul public sau privat al Municipiului Bucureşti sau al Statului, în cazul în care 

producătorul/deţinătorul deşeurilor este necunoscut" aferent Contractului nr.112811999 

20 

I VIZAT;:] 
spre neschimbare 

\SECRETAR GENE'3_~L 



şi a actelor adiţionale subsecvente, precum şi pentru abrogarea H. CL. Sector 2 nr. 

39012022 şi aprobat de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA -25, NU 

- O, ABŢ - O, NU VOTEAZĂ - O. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, Croitoru Angel, Matei 

Vasile- Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei , Pellegrini Marius- Ovidiu, 

Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache Adrian, Dinu 

Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Nicolescu Claudiu, Săftoiu Elwis- Claudiu, Anghel 

Florin, Calotă Constantin- Emilian, Constantin Mihai, Dincă Adrian, Enache Nicuţa, 

Georgescu Elena- Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana Gela, Pasciuc 

Paula, Popescu Lenuta, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -

ABŢINERE: -

NU VOTEAZĂ: -
Domnul consilier local Panaitescu Andrei Tudor, preşedinte de şedinţă : Cu 25 de 

voturi pentru proiectul a fost aprobat. 

Este prezentat punctul nr. 17, proiectul de hotărâre privind aprobarea tarifului 

distinct pentru „Sortarea deşeurilor reciclabile" aferent Contractului nr. 11 2811999 ş i a 

actelor adiţionale subsecvente; 

Se supune la vot punctul nr.17, proiectul de lwtlirâre privind aprobarea tarifului 

distinct pentru „Sortarea deşeurilor reciclabile" aferent Contractului nr. 112811999 şi a 

actelor adiţionale subsecvente şi aprobat de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul 

cvorum: DA -25, NU - O, ABŢ - O, NU VOTEAZĂ - O. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chi rilă Alexandra Elena, Croitoru Angel, Matei 

Vasile- Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pellegrini Marius- Ovidiu, 

Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache Adrian, Dinu 

Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Nicolescu Claudiu, Săftoiu Elwis- Claudiu, Anghel 

Florin, Calotă Constantin- Emilian, Constantin Mihai, Dincă Adrian, Enache Nicuţa, 

Georgescu Elena- Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana Gela, Pasciuc 

Paula, Popescu Lenuta, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -

ABŢINERE: -

NU VOTEAZĂ: -

Domnul consilier local Panaitescu Andrei Tudor, preşed inte de şedinţă: Cu 25 de 

voturi pentru proiectul a fost aprobat. 
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Este prezentat punctul nr. 18, proiectul de hotărâre privind aprobarea 

documenta/iei de urbanism PUD Strada Traian nr. 177A, Sector 2, Bucureşti,· 

Se supune la vot punctul nr.18, proiectul de hotărâre privind aprobarea 

documenta/iei de urbanism PUD Strada Traian nr. 177A, Sector 2, Bucureşti şi aprobat 

de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA -22, NU - O, ABŢ - 2, NU 

VOTEAZĂ - I. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, Croitoru Angel, 

Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pellegrini Marius- Ovidiu, Catone Magdalena

Marta, Costache Adrian, Dinu Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Nicolescu Claudiu, 

Săftoiu Elwis- Claudiu, Calotă Constantin- Emilian, Constantin Mihai, Dincă Adrian, 

Enache Nicuţa, Georgescu Elena- Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana 

Gela, Pasciuc Paula, Popescu Lenuta, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -

ABŢINERE: - Matei Vasile- Silviu, Waspusch Virgiliu- Gabriel. 

NU VOTEAZĂ: - Anghel Florin. 

Domnul consilier local Panaitescu Andrei Tudor, preşedinte de şedinţă: Cu 22 de 

voturi, proiectul a fost aprobat. 

Este prezentat punctul nr. 19, proiectul de hotărâre privind aprobarea 

documenta/iei de urbanism PUD Strada Vasile Lascăr nr. 182, Sector 2, Bucureşti; 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: Fiţi drăguţ, domnul preşedinte! Vreau s-o 

întreb pe doamna arhitect dacă la dosarul PUD-lui respectiv avem acordul vecinilor? 

Vasile Lascăr, da! Noi dorim să votăm acest proiect de hotărâre, dacă ne spuneţi şi dacă 

aveţi acordul vecinilor, în cazul în care nu avem sau nu ştim dacă avem acordul, ne vom 

abţine . 

Doamna Arhitect Şef Alina Bratu: O să întreb, dacă îmi daţi 30 minute, să întreb în 

cadrul direcţiei. La faza PUD, în general, noi nu solicităm acordul vecinilor doar dacă ... 

ei. Notificarea se face pentru toţi vecinii de jur împrejur, imediat învecinaţi . În rest, aflu 

şi imediat vă spun dacă exi stă sau nu, dacă e depus. La faza PUD, repet, nu este necesar. 

La autorizaţie se solicită în mod obligatoriu, pentru că se ridică deasupra vecinului, 

vecinilor. Deci la autorizaţie sigur va trebui, asta pot să vă spun dacă l-a depus la PUD, s

a îngrijit să fie dinainte, să discute cu vecinii, pot să verific. Deci asta pot să vă spun. 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: Da, că a fost discuţia şi la comisia de 

urbanism ş i am înţeles de la doamna architect că ar exista acorduri, ceva de genul. 

Doamna Arhitect Şef Alina Bratu: Imediat verific. Nu ţin minte în momentul acesta 

dacă s-au depus, sunt foarte multe documentaţii. 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: La Comisia de Urbanism s-a spus că 

există. De asta întrebam, ca să fim siguri. 
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Doamna Arhitect Şef Alina Bratu: Imediat, 30 de secunde. 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa : Cum ne-am lămurit şi cu proiectul 20, cu 

PUD-ul de la Poliţia Locală. Deci noi îl votăm, pentru că ne-am lămurit înainte de şedinţa 

de consiliu. 

Domnul consilier local Panaitescu Andrei Tudor, preşedinte de şedinţă: Aşteptăm, 

să vedem. 

Doamna Elena Niţă, Secretarul General al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Dacă îmi permiteţi câteva cuvinte? La această fază de PUD, doamna Popescu, nu este 

reglementat în lege că trebuie anexat acordul vecinului. Unele persoane, în momentul în 

care dobândesc terenul , vor să se asigure că au şi pentru faza de construire acordul şi- l 

solicită şi îl depun, însă la faza de PUD nu. Din acest motiv este instituită acea procedură 

de informare publică prealabilă. Din acest motiv, proiectul stă în consultare publică cel 

puţin 30 de zile, astfel încât vecinii care se consideră afectaţi iau cunoştinţă ş i pot 

formula anumite ses izări , opoziţii , pot solicita clarificări şi nu ştiu, din raportul de 

informare nu rezultă că ar fi fost astfel de sesizări. 

Doamna Arhitect Şef Alina Bratu: Nu există sesizări , nu este depus acordul 

vecinilor pentru că nici n-a fost solicitat. Au fost făcute notificările în conformitate cu 

prevederile legale. Ca urmare a notificării , au venit vecinii din spate şi au consultat 

documentaţia, dar nu au spus că nu sunt de acord. Deci au venit ca orice cetăţeni , pentru 

că pot veni la sediul instituţie i să consulte întreaga documentaţie . Însă la faza PUD, ca să 
se înţeleagă, nu am solicitat şi nici nu s-a depus acordul vecinilor, însă la faza de 

autorizatie acest acord va fi necesar. 
' 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: Doamna arhitect, noi o să- l votăm în 

acest caz, având în vedere că spuneţi că şi unul din vecini sau doi au venit şi n-au făcut 

nici un fel de obiectiune. Multumesc! 
' ' 

Se supune la vot punctul nr.19, proiectul de hotărâre privind aprobarea 

documentaţiei de urbanism PUD Strada Vasile Lascăr nr. 182, Sector 2, Bucureşti şi 

aprobat de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA -1 7, NU - 5, ABŢ -

2, NU VOTEAZĂ - I. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: - Catone Magdalena- Marta, Costache Adrian, Dinu Alexandru, Feroiu 

Dumitru Silviu, Nicolescu Claudiu, Săftoiu Elwis- Claudiu, Anghel Florin, Calotă 

Constantin- Emilian, Constantin Mihai, Dincă Adrian, Enache Nicuţa, Georgescu Elena

Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana Gela, Pasciuc Paula, Popescu 

Lenuta, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRJV Ă: - Badea Anda-Simona, Pellegrini Marius- Ovidiu, Chirilă Alexandra 

Elena, Croitoru Angel , Nedelcuţ Radu. 

ABŢINERE: - Panaitescu Tudor-Andrei, Waspusch Virgiliu- Gabriel. 

NU VOTEAZĂ: - Matei Vasile- Silviu. 
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Domnul consilier local Panaitescu Andrei Tudor, preşedinte de şedinţă : Cu 17 

voturi pentru, proiectul a fost aprobat. 

Este prezentat punctul nr. 20, proiectul de hotărâre privind aprobarea 

documenta/iei de urbanism PUD Şos. Pantelimon nr. 27, Sector 2, Bucureşti; 

Se supune la vot p unctul nr.20, proiectul de hotărâre privind aprobarea 

documenta/iei de urbanism PUD Şos. Pantelimon nr. 27, Sector 2, Bucureşti şi aprobat 

de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA -18, NU - 6, ABŢ - O, NU 

VOTEAZĂ-I. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: - Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache 

Adrian, Dinu Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Nicolescu Claudiu, Săftoiu Elwis

Claudiu, Anghel Florin, Calotă Constantin- Emilian, Constantin Mihai, Dincă Adrian, 

Enache Nicuţa, Georgescu Elena- Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana 

Gela, Pasciuc Paula, Popescu Lenuta, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: - Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, Croitoru Angel, 

Panaitescu Tudor-Andrei, Nedelcuţ Radu, Pellegrini Marius- Ovidiu. 

ABŢINERE : -

NU VOTEAZĂ: - Matei Vasile- Silviu. 

Domnul consilier local Panaitescu Andrei Tudor, preşedinte de şedinţă : Cu 18 

voturi pentru, proiectul a fost aprobat. 

Este prezentat punctul nr. 21, proiectul de hotărâre privind aprobarea 

documenta/iei de urbanism PUD Strada Heliade între Vii nr. 35, Sector 2, Bucureşti,· 

Se supune la vot punctul nr.21, proiectul tle hotărâre privind aprobarea 

documenta/iei de urbanism PUD Strada Heliade între Vii nr. 35, Sector 2, Bucureşti şi 

aprobat de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA -17, NU - 7, ABŢ -

0, NU VOTEAZĂ - I. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: - Catone Magdalena- Marta, Costache Adrian, Dinu Alexandru, Feroiu 

Dumitru Silviu, Nicolescu Claudiu, Săftoiu Elwis- Claudiu, Anghel Florin, Calotă 

Constantin- Emilian, Constantin Mihai, Dincă Adrian, Enache Nicuţa, Georgescu Elena

Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana Gela, Pasciuc Paula, Popescu 

Lenuta, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: - Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, Croitoru Angel, 

Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pellegrini Marius- Ovidiu, Waspusch Virgiliu

Gabrie l. 

ABŢINERE:-
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NU VOTEAZĂ: - Matei Vasile- Silviu, 

Domnul consilier local Panaitescu Andrei Tudor, preşedinte de şedinţă : Cu 17 

voturi, proiectul a fost aprobat. 

Este prezentat punctul nr. 22, proiectul de hotărâre; privind aprobarea 

documentaţiei de urbanism PUD Strada Dumitru Ţane nr. 22, 24, Sector 2, Bucureşti; 

Se supune la vot p unctul nr.22, proiectul de hotărâre şi aprobat de către Consiliul 

Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA -24, NU - O, ABŢ- O, NU VOTEAZĂ - 1. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfe l: 

PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra E lena, Croitoru Angel, , 

Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pellegrini Marius- Ovidiu, Waspusch Virgiliu

Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache Adrian, Dinu Alexandru, Feroiu Dumitru 

Silviu, Nicolescu Claudiu, Săftoiu Elwis- Claudiu, Anghel Florin, Calotă Constantin

Emilian, Constantin Mihai, Dincă Adrian, Enache Nicuţa, Georgescu Elena- Daniela, 

Iliescu Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana Geta, Pasciuc Paula, Popescu Lenuta, 

Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -

ABŢINERE: -

NU VOTEAZĂ: - Matei Vasile- Silviu. 

Domnul consilier local Panaitescu Andrei Tudor, preşedinte de şedinţă : Cu 24 de 

voturi pentru, proiectul a fost aprobat. 

Este prezentat punctul nr. 23, proiectul de hotărâre privind aprobarea 

documentaţiei de urbanism PUD Strada Frunzei nr. 34, Sector 2, Bucureşti; 

Se supune la vot punctul nr.23, proiectul de hotărâre privind aprobarea 

documentaţiei de urbanism PUD Strada Frunzei nr. 34, Sector 2, Bucureşti şi aprobat de 

către Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA -1 7, NU - 7, ABŢ - O, NU 

VOTEAZĂ - I. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: - Catone Magdalena- Marta, Costache Adrian, Dinu Alexandru, Feroiu 

Dumitru Silviu, Nicolescu Claudiu, Săftoiu Elwis- Claudiu, Anghel Florin, Calotă 

Constantin- Emilian, Constantin Mihai, Dincă Adrian, Enache Nicuţa, Georgescu Elena

Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana Gela, Pasciuc Paula, Popescu 

Lenuta, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: - Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, Croitoru Angel, 

Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pellegrini Marius- Ovidiu, Waspusch Virgiliu

Gabriel. 

ABŢINERE : -
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NU VOTEAZĂ: - Matei Vasile- Silviu. 

Domnul consilier local Panaitescu Andrei Tudor, preşedinte de şedinţă: Cu 17 

voturi pentru, proiectul a fost aprobat. 

Este prezentat punctul nr. 24, proiectul de hotărâre privind aprobarea 

documentaţiei de urbanism PUD Strada Pâncota nr. 168, Sector 2, Bucureşti; 

Se supune la vot punctul nr.24, proiectul de hott'irâre privind aprobarea 

documentaţiei de urbanism PUD Strada Pâncota nr. 168, Sector 2, Bucureşti şi aprobat 

de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA -24, NU - O, ABŢ- O, NU 

VOTEAZĂ- I. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfe l: 

PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, Croitoru Angel, 

Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pellegrini Marius- Ovidiu, Waspusch Virgiliu

Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache Adrian, Dinu Alexandru, Feroiu Dumitru 

Silviu, N icolescu Claudiu, Săftoiu Elwis- Claudiu, Anghel Florin, Calotă Constantin

Emilian, Constantin M ihai, Dincă Adrian, Enache Nicuţa , Georgescu Elena- Daniela, 

Iliescu Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana Gela, Pasciuc Paula, Popescu Lenuta, 

Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -

ABŢINERE : -

NU VOTEAZĂ: - Matei Vasile- Silviu. 

Domnul consilier local Panaitescu Andrei Tudor, preşedinte de şedinţă : Cu 24 de 

voturi, proiectul a fost aprobat. 

Este prezentat punctul nr. 25, proiectul de hotărâre privind aprobarea 

documetaţiei de urbanism PUD Strada Dumitru Ţane nr. 22, 24, Sector 2, Bucureşti; 

Se supune la vot punctul nr.25, proiectul de hotărâre privind aprobarea 

documentaţiei de urbanism PUD Strada Dumitru Ţane nr. 22, 24, Sector 2, Bucureşti şi 

aprobat de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA -24, NU - O, ABŢ -
O, NU VOTEAZĂ - 1. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, Croitoru Angel, 

Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pellegrini Marius- Ovidiu, Waspusch Virgiliu

Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache Adrian, Dinu Alexandru, Feroiu Dumitru 

Silviu, Nicolescu Claudiu, Săftoiu Elwis- Claudiu, Anghel Florin, Calotă Constantin

Emilian, Constantin Mihai, Dincă Adrian, Enache Nicuţa, Georgescu Elena- Daniela, 

Iliescu Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana Gela, Pasciuc Paula, Popescu Lenuta, 

Iordache Isabela Florina. 
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ÎMPOTRIVĂ: -

ABŢINERE: -

NU VOTEAZĂ: - Matei Vasi le- Silviu. 

Domnul consi lier local Panaitescu Andrei Tudor, preşedinte de şed inţă: Cu 24 de 

voturi pentru, proiectul a fost aprobat. 

Este prezentat punctul nr. 26, proiectul de hotărâre privind aprobarea 

documentaţiei de urbanism PUD Strada Barbu Văcărescu nr. 135, Sector 2, Bucureşti; 

Se supune la vot punctul nr.26, proiectul de hotărâre privind aprobarea 

documentaţiei de urbanism PUD Strada Barbu Văcărescu nr. 135, Sector 2, Bucureşti şi 

aprobat de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA -22, NU - O, ABŢ -

2, NU VOTEAZĂ - I. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, Croitoru Angel, 

Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei , Pellegrini Marius- Ovidiu, Catone Magdalena

Marta, Costache Adrian, Dinu Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Nicolescu Claudiu, 

Săftoiu Elwis- Claudiu, Anghel Florin, Calotă Constantin- Emilian, Constantin Mihai, 

Dincă Adrian, Enache Nicuţa, Georgescu Elena- Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, 

Lăzăroiu Ioana Gela, Popescu Lenuta, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -
ABŢINERE: - Pasciuc Paula, Waspusch Virgiliu- Gabriel. 

NU VOTEAZĂ: - Matei Vasile- Silviu. 

Domnul consilier local Panaitescu Andrei Tudor, preşedinte de şedinţă: Cu 22 de 

voturi pentru proiectul a fost aprobat. 

Este prezentat punctul nr. 27, proiectul de hotărâre privind aprobarea 

documentaţiei de urbanism PUD Str. Barbu Văcărescu nr. 313-321 (lot 111), Str. Barbu 

Văcărescu nr. 313-315, Sector 2, Bucureşti; 

Se supune la vot punctul nr.27, proiectul de hotărâre privind aprobarea 

documentaţiei de urbanism PUD Str. Barbu Văcărescu nr. 313-321 (lot II I), Str. Barbu 

Văcărescu nr. 313-3 I 5, Sector 2, Bucureşti şi aprobat de către Consiliul Local Sector 2 

cu următorul cvorum: DA -20, NU - I, ABŢ- 2, NU VOTEAZĂ - 2. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, Croitoru Angel, 

Panaitescu Tudor-Andrei, Pellegrini Marius- Ovidiu, Catone Magdalena- Marta, 

Costache Adrian, Dinu Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Nicolescu Claudiu, Săftoiu 

Elwis- Claudiu, Anghel Florin, Calotă Constantin- Emilian, Constantin Mihai, Dincă 
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Adrian, Enache Nicuţa, Georgescu Elena- Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, Popescu 

Lenuta, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: - Waspusch Virgi liu- Gabriel. 

ABŢINERE: - Pasciuc Paula, Nedelcuţ Radu. 

NU VOTEAZĂ: - Matei Vasile- Silviu, Lăzăroiu Ioana Gela. 

Domnul consilier local Panaitescu Andrei Tudor, preşedinte de şedinţă: Cu 20 de 

voturi pentru, proiectul a fost aprobat. 

Este prezentat punctul nr. 28, proiectul de hotărâre privind aprobarea 

documentajiei de urbanism PUD Str. Gheorghe Ţiţeica nr. 121 A, Sector 2, Bucureşti; 

Se supune la vot punctul nr.28, proiectul de hotărâre privind aprobarea 

documentajiei de urbanism PUD Str. Gheorghe Ţijeica nr. 121A, Sector 2, Bucureşti şi 

aprobat de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA -22, NU - 1, ABŢ-

1, NU VOTEAZĂ - 1. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, Croitoru Angel, 

Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei , Pellegrini Marius- Ovidiu, Catone Magdalena

Marta, Costache Adrian, Dinu Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Nicolescu Claudiu, 

Săftoiu Elwis- Claudiu, Anghel Florin, Calotă Constantin- Emilian, Constantin Mihai, 

Dincă Adrian, Enache Nicuţa, Georgescu Elena- Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, 

Lăzăroiu Ioana Gela, Popescu Lenuta, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: - Waspusch Virgiliu- Gabriel. 

ABŢINERE: - Pasciuc Paula. 

NU VOTEAZĂ: - Matei Vasile- Silviu. 

Domnul consilier local Panaitescu Andrei Tudor, preşedinte de şedinţă: Cu 22 de 

voturi pentru, proiectul a fost aprobat. 

Domnul consilier local Panaitescu Andrei Tudor, preşedinte de şedinţă: Punctul 

numărul 29. Initiator Radu Nicolae Mihaiu. Da si aici există un amendament, exact. 
' ' 

Este prezentat punctul nr. 29, proiectul de hotărâre privind solicitarea acordului 

Consiliului General al Municipiului Bucureşti pentru achiziJia, pentru şi în numele 

Municipiului Bucureşti, a terenului situat la adresa poştală Strada Plumbuita nr. 60, 

Sector 2, Bucureşti,· 

Domnul consilier local Panaitescu Andrei Tudor, preşedinte de şedinţă: Domnul 

primar doreşte să spune două cuvinte. 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Da, aş dori să spun două cuvinte. Este vorba de un teren în Parcul Plumbuita, având 41 de 

mii de metri pătraţi. Este un teren proprietate privată. Proprietarii au acţionat Primăria 
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Capitalei în instanţă cerând schimbarea din spaţiu verde, în construibil. Au câştigat pe 

fond anul trecut. Nu este definitivă această sentin ţă pentru transformare în construibil, dar 

din punctul meu de vedere acolo nu ar trebui să fie construibil, ar trebui să fie parc în 

continuare. Au existat discuţii anterioare acestei şedinţe în care ştim că proprietarii 

intenţionează să vândă, adică sunt deschi ş i la o vânzare a acestui teren. Mi-aş dori să 

cumpărăm terenul acesta. Din acest punct de vedere, acum cerem acordul Consiliului 

General să- l cumpărăm, dar vom avea o comisie de negociere. În această comisie de 

negociere mi-aş dori să participe toate grupurile, toate partidele din Consiliul Local, 

tocmai pentru că îmi doresc transparenţă şi din motivul că necesită două treimi din voturi. 

Deci este foarte clar că, la cumpărare, acum nu necesită, la cererea acordului, dar la 

cumpărare necesită două treimi din voturi. Din acest motiv consider că este onest ca toate 

aceste discuţii să fie cu reprezentanţi din partea tuturor grupurilor politice ca să avem o 

decizie absolut transparentă . Noi avem ş i un DALI pentru Parcul Plumbuita. Ar fi 

extraordinar dacă am putea include ş i aceste 4 hectare în Parcul Plumbuita. În acest 

moment nu pot fi incluse pentru că terenul este privat. Cererea către Consiliul General 

este de a cumpăra în vederea constituirii de parc. Deci pentru păstrarea spaţiului verde, că 

el acum este spaţiu verde ş i Primăria Generală ar deveni proprietar. Devenind proprietar 

Primăria Genera lă, atunci ş i procesul de transformare în construibil ar deveni caduc. 

Vreau să cerem acordul pentru păstrarea spaţiului verde, pentru trecerea în domeniul 

public al statului, să nu mai fie privat, să nu poată fi înstrăinat, pentru că domeniul public 

al statului este mai greu, exact, este mai greu de înstrăinat şi cred eu că este un proiect 

bun pentru comunitate. Sunt convins că atâta timp cât putem ajunge la, singurul lucru 

care ar putea să ridice semne de întrebare este dacă ajungem la un preţ prea mare. Dar 

asta rezultă în urma negocierii ş i de asta aş ruga toate partidele să se gândească la 

consilieri care să facă parte din această comisie de negociere. Evident, preţul va fi votat 

în Consiliul Local, adică el va fi transparent în momentul votului pentru toată lumea. Eu 

am credinţa că vom obţine un preţ bun ş i semnalele că vom obţine un preţ bun, dar nu aş 

vrea să mă antepronunţ ş i v-aş ruga pe toţi să vă gândiţi la următoarea hotărâre de 

Consiliu Local să desemnăm din partea fiecărui partid câte un reprezentant-în-asa-f.el~ 
VIZAi 

încât negocierile să fie transparente. Mulţumesc ! c;pre neschlmbare 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: Domnul preşed inte? ': Rf:TAR GENERA~ 

Domnul consilier local Panaitescu Andrei Tudor, preşedinte de şedinţă : Da, vă 

rog! 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa : Domnul primar, am înţeles din expunerea 

dumneavoastră că aţi avut o întâlnire cu proprietarii , nu ştiu dacă proprietarii , cam din 

câte se spune pe aici sunt foa rte bătrâni. Aţi avut o di scuţie verbal ă sau o intenţie? Să ne 

trimită anumite documente prin care să ne spună cu subiect ş i predicat, dorim să vindem 

acest teren Consiliului Local Sector 2 ş i că acest teren nu se va schimba, decât spaţiu 

verde sau amenajat pentru agrement, absolut tot, să nu se transforme într-un teren 

construibil. 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti : 

Există o corespondenţă formală cu reprezentanţii proprietarilor care au trimis către 
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primărie această intenţie de a vinde. Sigur, preţul urmează să fie stabilit în comisia de 

negociere. Destinaţia spaţiului o putem decide noi în Consiliul Local. Odată cumpărat, 

putem spune ş i cere Consiliului General să spunem vrem să îl cumpărăm cu destinaţia 

parc ş i atunci aşa va fi. Deci, din acest punct de vedere cred că putem, putem fi siguri. 

Repet, singurul lucru care ar putea să ridice eventuale semne de întrebare, dar sunt 

convins că nu va fi aşa, este dacă plătim un preţ prea mare. Haideţi să ne asigurăm că nu 

plătim un preţ prea mare şi din acest punct de vedere fiecare partid politic să-şi 

desemneze un reprezentant în care are încredere că negocierile vor fi transparente. 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: La asta ne gândeam, pentru că fiind un 

teren, ei au câştigat în instanţă, terenul fiind nu din v, transformat în construibil, da, 

proprietarii. Noi, grupul Partidului Social Democrat, suntem de acord să achiziţionăm 

acest teren pentru a-l transforma în parc, adică să extindem parcul Plumbuita şi să facem 

tot felul de zone de agrement. Deci nu ne opunem, numai noi să nu venim în ajutorul 

proprietarilor, având în vedere că ei sunt la recurs acum, să nu venim în ajutor şi să obţină 

finalul construibil. Şi atunci noi să ne uităm şi să vedem că el a vândut în altă parte, că e 

o valoare când terenul este construibil, avem o valoare şi altă valoare când el este spaţiu 

verde, nu ştiu întrebăm şi noi, ca să nu ... 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Da, aş dori să răspund aici, aş vrea să spun că noi putem prevedea inclusiv din hotărârea 

de consiliu că el este spaţiu verde. Deci din acest punct de vedere aşa va fi, nu mai poate 

să schimbe primarul dacă vrea sau mai ştiu eu, să nu existe vreun dubiu că ar putea 

primarul. 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: Să se răzgândească ei între timp, dacă 

rapid s-a terminat recursul. 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

E greu de crezut că se întâmplă recursul. Da, atenţie, pentru că transformarea din spaţiu 

verde în construibil nu se poate face decât în urma unei documentaţii PUZ care să fie 

votată în Consiliul General. Acum, ei, dacă câştigă definitiv, există o posibilitate să 

câştige definitiv. Dacă ei câştigă definitiv nu înseamnă că se transformă automat din 

spaţiu verde în construibil şi instanţa poate obliga Consiliul General să voteze o astfel de 

documentaţie PUZ. Deci, există această posibilitate, dar nu se transformă automat în 

urma unei decizii definitive a instanţei , ci trebuie să treacă în continuare prin Consiliul 

General. 

Domnul consilier local Iliescu Constantin Cristinei: Da, de acord cu dumneavoastră, 

domnul primar, dar dacă în instanţă până la urmă vor câştiga ş i vor da iar din nou în 

judecată Primăria Generală, Consiliul General al al Municipiului Bucureşti şi li se vor 

aproba şi-i va sili pe cei de la Consiliul General să aprobe PUZ-ul pentru construcţii. 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Tocmai de aceea cred că e bine să îl cumpărăm înainte. Tocmai de aceea cred că este bine 

să-l cumpărăm la un preţ care să fie rezonabil. De asta cred că n-ar fi bine să ne expunem 

acestui risc, ca o decizie definitivă a instanţei să oblige ulterior Consiliul General să 

voteze un astfel de PUZ. 
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Doamna consilier local Popescu Lenuţa : Da, ce vroiam să vă spun în final, noi vom 

vota, ne-aţi dat nişte explicaţii , dar dorim să ne ţineţi şi la curent. În momentul în care 

aveţi o scrisoare tipărită , adică o negociere, o discuţie cu proprietarii . Adică acum aţi avut 

o discuţie verbală, de acord, mergem pe discuţia pe care aţi avut-o dumneavoastră , da, 

între timp, dacă mai aveţi o corespondenţă scrisă să ne transmiteţi şi nouă. Vă rugăm din 

suflet! 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Cu siguranţă, toate documentele necesare vor fi puse la dispoziţia Comisiei de Negociere. 

Vă invit, încă o dată, o să fie o hotărâre de Consiliu Local a l Sectorului 2 pentru 

constituirea acestei comisii de negociere. N-aş vrea să existe acum o competiţie, cine 

intră în această comisie, aş vrea să fie reprezentat fiecare partid. Sigur, votul va fi secret, 

dar rugămintea mea este să asigurăm transparenţa şi să fie asigurat accesul fiecărui partid 

şi cel care face pa11e din această comisie va avea acces la toate documentele. 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: Ştiu că aceste demersuri au mai fost făcute 

şi de asta încă nu se finalizase cât de cât acel proces construibil , neconstruibil. S-au 

hotărât şi proprietarii între timp, că nu este cazul s-o mai lungească ş i atunci foarte bine şi 

chiar ar fi excepţional dacă am putea să achiziţionăm cât mai repede terenul şi să lungim 

Parcul Plumbuita, să-l extindem. 

Domnul consilier local Iliescu Constantin Cristinei: Să înţeleg domnul primar, că 

aveţi un gentelman agreement, cu proprietarii? 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Există o discuţie în care am agreat că zona de preţ în care ne învârtim, sigur că nu poate fi 

stabilită decât de Comisia de Negociere, este una în care primarul s-ar simţi confortabil să 

pună un astfel de proiect pe ordinea de zi. 

Domnul consilier local Panaitescu Andrei Tudor, preşedinte de şedinţă: Dacă nu 

mai există intervenţii, haideţi să votăm amendamentul. 

Doamna Elena Niţă, Secretarul General al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Amendamentul, aşa cum aţ i luat cunoştinţă, fiind comunicat astăzi , cuprinde şi 

transmiterea şi solicitarea acordului Consiliului General pentru transmiterea în 

administrare către Consiliul Local ş i scopul este bine definit, în scopul reintegrării în 

parc, pentru că în discuţie aceste 4 hectare au fost retrocedate din parc către foştii 

proprietari şi acum se reintegrează în parc şi destinaţia este bine stabilită în hotărârea 

aceasta de consiliu. Cred că s-a finalizat, litigiul a durat mai bine de 15 ani şi cred că s-a 

finalizat la nivelul anului 2017. Fondul a fost prin 2013, s-a rejudecat de trei ori, în fine 

definitivă cred că a rămas la nivelul anului 2017. 

Se supune la vot AMENDAMENTUL NR. 303125.01.2023 la punctul nr.29, 

proiectul de lwtiirâre privind solicitarea acordului Consiliului General al Municipiului 

Bucureşti pentru achiziJia, pentru şi în numele Municipiului Bucureşti, a terenului situat 

la adresa poştală Strada Plumbuita nr. 60, Sector 2, Bucureşti şi aprobat de către 

Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA -25, NU - O, ABŢ - O, NU VOTE~v 
_o r - vrZAT 

· ·pre neschimbare 
31 pqf\R c-i::.NERAL --



Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chiri lă Alexandra E lena, Croitoru Angel, Matei 

Vasile- Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pellegrini Marius- Ovidiu, 

Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache Adrian, Dinu 

Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Nicolescu Claudiu, Săftoiu Elwis- Claudiu, Anghel 

Florin, Calotă Constantin- Emilian, Constantin Mihai, Dincă Adrian, Enache Nicuţa, 

Georgescu Elena- Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana Gela, Pasciuc 

Paula, Popescu Lenuta, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -

ABŢINERE: -

NU VOTEAZĂ: -
Domnul consilier local Panaitescu Andrei Tudor, preşedinte de şedinţă: Cu 25 de 

voturi amendamentul a fost aprobat. 

Se supune la vot punctul nr.29 cu AMENDAMENT, proiectul de hotărâre privind 

solicitarea acordului Consiliului General al Municipiului Bucureşti pentru achiziţia, 

pentru şi în numele Municipiului Bucureşti, a terenului situat la adresa poştală Strada 

Plumbuita nr. 60, Sector 2, Bucureşti şi aprobat de către Consiliul Local Sector 2 cu 

următorul cvorum: DA -25, NU - O, ABŢ- O, NU VOTEAZĂ - O. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra E lena, Croitoru Angel, Matei 

Vasi le- Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pellegrini Marius- Ovidiu, 

Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache Adrian, Dinu 

Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Nicolescu Claudiu, Săftoiu Elwis- Claudiu, Anghel 

Florin, Calotă Constantin- Emilian, Constantin Mihai, Dincă Adrian, Enache Nicuţa, 

Georgescu Elena- Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana Gela, Pasciuc 

Paula, Popescu Lenuta, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -

ABŢINERE: -

NU VOTEAZĂ: -

Domnul consilier local Panaitescu Andrei Tudor, preşedinte de şedinţă: Haideţi să 

votăm şi proiectul numărul 29 în integralitate. Cu 25 de voturi în unanimitate, proiectul a 

fost aprobat. Vă mulţumesc! 

Este prezentat punctul nr.30, proiectul de hotărâre pentru alegerea preşedintelui 

de şedinţă pe o perioadă de 3 luni; 

Domnul consilier local Panaitescu Andrei Tudor, preşedinte de şedinţă : Vot deschis, 

n-am nicio problemă. Doamna Badea, avem vreo propunere? Haideţi să-l supunem la vot 
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pe domnul Dinu. Doamna Popescu a spus că nu. Deci, liderul de grup, domnul Dinu 

Alexandru! 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: Nu dorim să avem aşa, că nu se ştie. Vă 

lăsăm pe voi, unul de colo, unul de colo. 

Domnul consilier local Panaitescu Andrei Tudor, preşedinte de şedinţă: Haideţi să 

deschidem votul! 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: Noi nu ne exprimăm votul, grupul 

Partidului Social Democrat, cei din online, să audă. 

Domnul consilier local Panaitescu Andrei Tudor, preşedinte de şedinţă : Doamna 

Popescu, domnul Iliescu, doamna Georgescu? 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa : Am spus că nu ne exprimăm votul. Noi, 

grupul Partidului Social Democrat. 

Se supune la vot punctul nr.30, propunere - domnul consilier local Dinu 

Alexandru, proiectul de hotărâre pentru alegerea preşedintelui de şedinţă pe o perioadă 

de 3 luni şi aprobat de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA -15, NU 

- O, ABŢ- 1, NU VOTEAZĂ - 9. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, Croitoru Angel, Matei 

Vasile- Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pellegrini Marius- Ovidiu, 

Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache Adrian, Dinu 

Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, N icolescu Claudiu, Săftoiu Elwis- Claudiu, Iordache 

Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -

ABŢINERE: - Ca lotă Constantin- Emilian. 

NU VOTEAZĂ: - Lăzăroiu Ioana Gela, Georgescu Elena- Daniela, Iliescu 

Constantin Cristinei, Pasciuc Paula, Popescu Lenuta, Anghel Florin, Constantin Mihai, 

Dincă Adrian, Enache Nicuţa . 

Domnul consilier local Panaitescu Andrei Tudor, preşedinte de şedinţă: Cu 15 

voturi pentru, a fost aprobat domnul Dinu Alexandru. 

Domnul consilier local Panaitescu Andrei Tudor, preşedinte de şedinţă : Acum 

haideţi să supunem. Domnul Iliescu, haideţi să- l închidem. Nu, că este nevoie să votăm şi 

proiectul acesta. Punctul numărul 30 şi mai avem suplimentara, nu vă grăbiţi! Doamna 

Catone, domnul Iliescu, nu vă mai strig. 

Doamna consilier local Catone Magdalena Marta: Da, de accord. 

Se supune la vot punctul nr.30, proiectul de hotărâre p entru alegerea preşedintelui 

de şedinţă pe o perioadă de 3 luni, în persoana domnului consilier local Dinu A lexandru 

şi aprobat de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA -16, NU - O, ABŢ 

- O, NU VOTEAZĂ - 9. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 
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PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, Croitoru Angel, Matei 

Vasi le- Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pellegrini Marius- Ovidiu, 

Waspusch Virgil iu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache Adrian, Dinu 

Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Nicolescu Claudiu, Săftoiu Elwis- Claudiu, Iordache 

Isabela Florina, Calotă Constantin- Emilian. 

ÎMPOTRIVĂ: -

ABŢINERE : -

NU VOTEAZĂ: - Anghel Florin, Constantin M ihai, Dincă Adrian, Enache Nicuţa, 

Georgescu Elena- Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana Gela, Pasciuc 

Paula, Popescu Lenuta. 

Se consemnează votul verbal al doamnei consilier local Catone Magdalena- Marta: 

PENTRU. 

Domnul consilier local Panaitescu Andrei Tudor, preşedinte de şedinţă : Cu 16 

voturi pentru, proiectul a fost aprobat. 

Domnul consilier local Panaitescu Andrei Tudor, preşedinte de şedinţă : Trecem la 

ordinea suplimentară de zi. Punctul numărul 3 1. Iniţiator Radu Nicolae Mihaiu. 

Este prezentat punctul nr. 31, proiectul de hotărâre privind modificarea şi 

completarea Hotărârii Consiliului Local Sector 2 nr. 112107.04. 2022, modificată şi 

completată prin H. C. L Sector 2 nr. 36012022 pentru modificarea şi completarea 

Hotărârii Consiliului Local Sector 2 nr. i i 2107.04.2022 privind aprobarea depunerii 

proiectului şi a valorii maxime eligibile a proiectului cu titlul , "Modernizare corpuri 

şcoală Ci şi C2 şi sală sport corp C3, Şcoala Gimnazială nr. 62, Bucureşti " în cadrul 

apelului de proiecte PNRR/2022/C5/2/B.2. ii i, PNRR/2022/C5/B.2.2/ l ; 

Doamna Elena Niţă, Secretarul General a l Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti : 

Domnul Dincă Adrian este în consiliul de administraţie al Şcolii 62. 

Se supune la vot punctul nr.31, proiectul de hotărâre privind modificarea şi 

completarea Hotărârii Consiliului Local Sector 2 nr. 112107. 04.2022, modificată şi 

completată prin H.C.L Sector 2 nr. 36012022 pentru modificarea şi completarea 

Hotărârii Consiliului Local Sector 2 nr. ii 2107. 04.2022 privind aprobarea depunerii 

proiectului şi a valorii maxime eligibile a proiectului cu titlul "Modernizare corpuri 

şcoală Ci şi C2 şi sală sport corp C3, Şcoala Gimnazială nr. 62, Bucureşti " în cadrul 

apelului de proiecte PNRR/2022/C5/2/B. 2. i i i, PNRR/2022/C5/B. 2.2/i şi aprobat de 

către Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA -25, NU - O, ABŢ - O, NU 

VOTEAZĂ- O. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra E lena, Croitoru Angel, Matei 

Vasile- Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei , Pellegrini Marius- Ovidiu, 

34 
---V"'.':'.IZA::-:··-J---. 

spre neschimbare 
SECRETAR GENERAL .-„ ~· .. „ - .„ ... --



Waspusch Virgiliu- Gabrie l, Catone Magdalena- Marta, Costache Adrian, D inu 

Alexandru, Feroiu Dumitru Silv iu, N icolescu Claudiu , Săftoiu Elwis- Claudiu, Anghel 

Florin, Calotă Constantin- Emilian, Constantin Mihai, Dincă Adrian, Enache Nicuţa, 

Georgescu Elena- Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana Gela, Pasciuc 

Paula, Popescu Lenuta, Iordache Isabela F lorina. 

ÎMPOTRJV Ă: -

ABŢINERE : -

NU VOTEAZĂ: -

Se consemnează votul verbal al doamnei consilier local Catone Magdalena- Marta: 

PENTRU 

Este prezentat punctul nr. 32, proiectul de lwti'lrâre privind modificarea şi 

completarea Hotărârii Consiliului Local Sector 2 nr. 107107.04.2022, modificată şi 

completată prin Hotărârea Consiliului Local Sector 2 nr. 36512022 pentru modificarea şi 

completarea Hotărârii Consiliului Local Sector 2 nr. 107107.04.2022 privind aprobarea 

depunerii proiectului şi a valorii maxime eligibile a proiectului cu titlul "Consolidare, 

reabilitare şi modernizare corp liceu Ci, corp atelier C3-Liceul tehnologic Nikola Tesla, 

sector 2, Bucureşti" în cadrul apelului de proiecte PNRR/2022/C5/2/B.2.il l, 

PNRR/2022/C5/B.2.2/i; 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Da, ce modificăm în 2022, care din 

ele? 

Domnul consilier local Panaitescu Andrei Tudor, preşedinte de şedinţă: Domnul 

Feroiu, vă aştept preşedinte de şedinţă! Haideţi să deschidem votul! 

Se supune la vot punctul nr.32, proiectul de lwti'lrâre privind modificarea şi 

completarea Hotărârii Consiliului Local Sector 2 nr. 107107.04.2022, modificată şi 

completată prin Hotărârea Consiliului Local Sector 2 nr. 36512022 pentru modificarea şi 

completarea Hotărârii Consiliului Local Sector 2 nr. i07107.04.2022 privind aprobarea 

depunerii proiectului şi a valorii maxime eligibile a proiectului cu titlul "Consolidare, 

reabilitare şi modernizare corp liceu Ci, corp atelier C3-Liceul tehnologic Nikola Tesla, 

sector 2, Bucureşti " în cadrul apelului de proiecte PNRR/2022/C5/2/B. 2.11 i, 

PNRR/2022/C5/B. 2.2/l şi aprobat de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul 

cvorum: DA -25, NU - O, ABŢ- O, NU VOTEAZĂ - O. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra E lena, Croitoru Angel, Matei 

Vasile- Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pe llegrini Marius- Ovidiu, 

Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache Adrian, Dinu 

Alexandru, Feroiu Dumitru Si lviu, Nicolescu Claudiu, Săftoiu Elwis- Claudiu, Anghel 

Florin, Calotă Constantin- Emilian, Constantin Mihai , Dincă Adrian, Enache Nicuţa, 
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Georgescu Elena- Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana Gela, Pasciuc 

Paula, Popescu Lenuta, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -
ABŢINERE: -

NU VOTEAZĂ: -

Domnul consilier local Panaitescu Andrei Tudor, preşedinte de şedinţă: Cu 25 de 

voturi, proiectul a fost aprobat. Şi ultimul proiect pe ordinea de zi, punctul numărul 33. 

Este prezentat punctul nr. 33, proiectul de ltottlrâre pentru modificarea şi 

completarea Hotărârii Consiliului Local Sector 2 nr. 36812022 privind aprobarea 

asocierii Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti cu Municipiul Bucureşti, Sectorul 1 al 

Municipiului Bucureşti, Sectorul 3 al Municipiului Bucureşti, Sectorul 4 al Municipiului 

Bucureşti, Sectorul 5 al Municipiului Bucureşti şi Sectorul 6 al Municipiului Bucureşti 

pentru realizarea proiectului „ Sistem ITS integrat Smart&Green Mobility pentru 

regiunea Bucureşti-Ilfov - Informarea călătorilor în staţiile de transport public", prin 

intermediul Planului Naţional de Redresare şi Rezilienjă, Componenta C10 - Fondul 

local, Axa I. 1. 2.; 

Se supune la vot punctul nr.33, proiectul de hotărâre pentru modificarea şi 

completarea Hotărârii Consiliului Local Sector 2 nr. 36812022 privind aprobarea 

asocierii Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti cu Municipiul Bucureşti, Sectorul 1 al 

Municipiului Bucureşti, Sectorul 3 al Municipiului Bucureşti, Sectorul 4 al Municipiului 

Bucureşti, Sectorul 5 al Municipiului Bucureşti şi Sectorul 6 al Municipiului Bucureşti 

pentru realizarea proiectului „ Sistem ITS integrat Smart&Green Mobility pentru 

regiunea Bucureşti-Ilfov - Informarea călătorilor în staţiile de transport public", prin 

intermediul Planului Najional de Redresare şi Rezilienjă, Componenta C10 - Fondul 

local, Axa I. 1.2. şi aprobat de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA -

25, NU - O, ABŢ - O, NU VOTEAZĂ - O. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, Croitoru Angel, Matei 

Vasile- Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei , Pellegrini Marius- Ovidiu, 

Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Maita, Costache Adrian, Dinu 

Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Nicolescu Claudiu, Săftoiu Elwis- Claudiu, Anghel 

Florin, Calotă Constantin- Emilian, Constantin Mihai, Dincă Adrian, Enache Nicuţa, 

Georgescu Elena- Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana Gela, Pasciuc 

Paula, Popescu Lenuta, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -

ABŢINERE : -

NU VOTEAZĂ: -

Se consemnează votul verbal al doamnei consilier local Catone Magdalena- Marta: 

PENTRU 
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Se consemnează votul verbal al domnului consilier local Dincă Adrian: PENTRU. 

Domnul consi lier local Panaitescu Andrei Tudor, preşedinte de şedinţă: În cazul în 

care nu mai există interpretări, declar şedinţa închisă. Vă mulţumesc! 

Nemaifiind înscrise alte probleme pe ordinea de zi, domnul preşedinte de şedinţă 

Panaitescu Tudor Andrei declară şedinţa închisă, la orele 17: 20 drept pentru care s-a 

încheiat prezentul proces-verbal. 
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Prezentul proces - verbal a fost aprobat cu următorul cvorum: __ - DA, __ - NU, __ - ABŢ. , în 

şedinţa a Consiliului Local al Sectorului 2 din data de .2023. 
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